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VOSF Bestyrelsesmøde 

Referat fra bestyrelsesmøde i VOSF mandag den 30. september 2024 
kl. 19:00 hos Steffen 
_____________________________________________________________________________________________________ 

 

1 DAGSORDEN 
 Godkendelse af sidste referat 
 Formand 
 Økonomi, Jens Kr. 
 Drostrup Fiskesø. Hans Jørgen 
 Fokuspunkter 2024, herunder: 

 - Kontingentforhøjelse 
 - Undersøge interesse hos medlemmer for at blive bestyrelses-

medlem, status? 
 - Skab på Baunegårdsvej 

 Eventuelt, bordet rundt 
 

2 DELTAGERE 
Michael Deacon (MD), Jens Kr. Bech (JKB), Hans Jørgen Pedersen 
(HJP), Steffen Juul (SJS) Referent. 
Afbud: Bo O. Madsen (BOM). 
 

3 GODKENDELSE AF SIDSTE REFERAT 
Referat fra 22. maj 2024 godkendt. 
Dog mangler der hvem der har aktion på oprydning i skab, se punkt i nær-
værende referat (pkt. 7.3). 
 

4 FORMAND 

4.1 Fiskeplejeplaner 2024 og Laksehabitatsundersøgelser 2024 
Er udført. Foreningen har deltaget i begge undersøgelser. 
Fiskeplejeplanen bliver klar til udgivelse medio 2025. Den sidste er fra 
2014. 

4.2 Ved åen 
Der har været gode fiskeperioder i foråret samt juni til medio juli, specielt 
for havørreder. 
Krebsefiskeri i Kongeåen har givet gevinst. 

4.3 Kongres 26-27 oktober Dansk Sportsfiskerforbund 
Michael deltager. 

4.4 Arkivalier 
Michael er i gang med at rydde op i gamle arkivting. 
Vil aflevere dem til Vejen Byarkiv 
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5 ØKONOMI, JENS KR. 

5.1 Status 
Jens Kr. udleverede og gennemgik en økonomioversigt som var opdelt så 
de enkelte hovedgrupper stod mere synligt og enkelt. 
Enighed om at Jens Kr. fremover hvert kvartal udsender en oversigt over 
regnskabet med inddeling i kategorierne: Søen, Åen, Diverse samt Total. 
Hensigten er at skabe et bedre løbende overblik over vores regnskab. 
Bilag: Økonomioversigt for 3. kvartal 2024 (Q3 2024 RAPPORT). 

5.2 Budget på kontingentforhøjelsen 
Jens Kr. havde stipuleret hvad kontingentforhøjelsen på 100 kr. fra og 
med sæson 2025 vil betyde i merindtægt. 
Det vil betyde ca. 10.000 kr. i merindtægt fra og med 2025. 
Bilag: Kontingentforhøjelse 2025 
 

6 DROSTRUP FISKESØ, HANS JØRGEN 

6.1 Status 
Søen er mere eller mindre lukket ned og ubrugelig som fiskesø og diverse 
arrangementer har Hans Jørgen været nødt til at sætte på standby. 
Vi skal finde ud af hvad vi kan og skal gøre. 

6.2 Løsningsmodel 
Michael havde bedt Jens Kr. om at komme med en økonomimodel for en 
total oprensning af søen tilsvarende den som blev udført i 2014 og som 
også tidligere har været udført. Her har vi en god erfaring for at det virker. 
 
Jens Kr. udleverede et skema med oversigter over finansieringen af op-
rensningen fra 2014 og så en forventet opdatering til den forestående op-
rensning, som forventes at ligge omkring 30.000 kr. 
Det ser fornuftigt ud over en periode på 8-10 år, så man var enige om at 
hjemtage tilbud på de forskellige tiltag som følger: 
 Michael undersøger hos kommunen mht. flytning af den oprensede jord 

ud på marken. 
 Michael undersøger hvad det koster at få målt fosfor og kvælstof ved 

indløb og udløb til søen. 
 Jens Kr. indhenter tilbud fra Rostgaard som også har udført arbejdet i 

2014. Efter mødet har Jens Kr. oplyst at han har møde med Rostgaard 
den 11. oktober. 

 Hans Jørgen melder at han team ved søen er klar til at gå i gang. 
 Tidsplanen for oprensningen forventes så at kunne ske i de stille vinter- 

måneder, så vi kan være klar til den ny sæson i 2025. 
Bilag: Oprensning af søen 2014 - afskrivning_300924 
 

7 FOKUSPUNKTER 2024 

7.1 Kontingentforhøjelse 
Er besluttet på sidste møde. Kontingentforhøjelse er på 100 kr. 
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Se pkt. 5.2. 
Jens Kr. har efter mødet rundsendt denne meddelelse: 
Jeg tænker på at meddele kontingent forhøjelse for 2025 på Facebook og 
hjemmeside FØR jeg meddeler at nye medlemmer kan fiske gratis resten 
af 2024 imod at melde sig ind i 2025 
I ovennævnte rækkefølge. 

7.2 Undersøge interesse hos medlemmer for at blive bestyrelsesmedlem 
Der er ikke konkrete tiltag. 
Vi bør lave en bruttoliste med de medlemmer vi fornemmer kan være en 
mulighed. 

7.3 Skab på Baunegårdsvej 2 tømmes, status? 
Det er både indholdet og skabet som skal flyttes / fjernes fra Baunegårds-
vej 2. 
Følgende har fælles aktion: Michael, Bo, Jens Kr. og Hans Jørgen. 
Jens Kr. har nøglerne og dirigerer slagets gang, eller aftaler forløbet for de 
enkelte. 
 

8 EVENTUELT, BORDET RUNDT 

8.1 Fiskeriets Dag 2025 
Bo og Steffen snakker sammen om at få det op at stå i 2025. Det var 
droppet i 2024 af en eller anden årsag. 
Fiskeriets Dag er et af de arrangementer som kan skabe interesse udadtil. 

8.2 Mere liv på hjemmeside og Facebook 
Hans Jørgen tager initiativ til at rense op på VOSF hjemmeside, så der i 
princippet kun er faktuelle forhold og forhold som er møntet på den aktuel-
le fiskesæson. 
VOSF facebookside trænger til mere liv og her må der godt sprudle af liv 
med korte eller længere indlæg 
Steffen foreslog at få samlet en lille bruttogruppe som forpligtiger sig til at 
skrive forskellige små indlæg som gør det mere spændende at abonnere 
på gruppen eller læse indlæggene. 
Bo og Steffen drøfter en model og køreplan for dette. 
 
 
 
Næste bestyrelsesmøde iht. aktivitets- og mødeplan: 
Mandag den 25. november, kl. 19:00 hos Jens Kr. 
 


